
ادامه از صفحه اول
 ... البت��ه فداکاری ه��ای جان برکفان
نیروی زمین��ی - که 29 فروردین در حقیقت روز بزرگداش��ت 
فداکاری این نیرو در س��ال های دفاع مقدس و بعد از آن است - 
گواهی بر عزم راسخ فرزندان ایران اسلامی برای حراست از آب 

و خاک کشور است.
در س��ال های گذش��ته در جریان حضور کشورمان در میدان 
نبرد مقابله با تروریس��ت های تکفیری در جبهه مقاومت، باز این 
ارتشیان غیور و جان برکف بودند که در کنار برادران پاسدار خود، 
هزاران کیلومتر دورتر از مرزهای کشور به دفاع از ممالک اسلامی 
 پرداختند؛ فداکاری هایی که بارها توس��ط سردار شهید سپهبد

حاج قاسم سلیمانی مورد تقدیر قرار گرفت و امیدواریم یک روز 
بتوان بخش های ناگفته از کارنامه این حضور افتخارآفرین را که با 
تقدیم چندین شهید و جانباز همراه بود، برای ملت ایران بازگو کرد.

ع��لاوه بر این در زمان صلح، حض��ور همین نیروهای ارتش 
در مقاط��ع س��ختی مثل وقوع س��یل، زلزل��ه و... در کنار مردم 
آس��یب دیده و فداکاری افسران، درجه داران و سربازان عزیزمان 

در خدمت رس��انی به مردم و نیز عملکرد درخش��ان  440 مرکز 
درمانی و بیمارس��تان ارتش و 15 ه��زار کادر درمانی در حوزه 
دفاع از س��لامت م��ردم در مهار ویروس فراگیر کرونا نش��ان از 
انعطاف ارتش و آمادگی اش برای مقابله با س��خت ترین ش��رایط 

نبرد بیولوژیک دارد.
امروز ارتش جمهوی اس��لامی ایران آماده تر از گذشته است 
و نه تنه��ا همه نیازهای خود را بدون اتکا و وابس��تگی به خارج، 
در داخل کش��ور تامین می کند، بلکه به مدرن ترین فناوری های 
روز دنیا نیز مجهز ش��ده و نکته مهم آن است که این فناوری را 
مردانی با ایمان و س��ختکوش و معتقد در اختیار گرفتند و این 
شاید یکی از مهم ترین نقاط افتراق ارتش نظام مقدس اسلامی 
با دیگر ارتش های جهان باشد که تحت فرماندهی فقیهی عادل و 
مجتهدی آگاه مسیر خود را در راه سرور و سالار شهیدان حضرت 

امام حسین علیه السلام ترسیم کرده است.

2- روز گذشته در جریان رژه بزرگ ارتش که همزمان در تهران و 
دیگر شهرهای کشور انجام شد، ملت عزیزمان بخشی از جدیدترین 
و مدرن ترین تجهیزاتی که امروز در یگان های مختلف به کارگیری 
می ش��ود را دیدند، هر چند همه اینها تنها نمایش نوک کوهی 
عظیم است که بخش عمده آن از نظرها پنهان مانده تا اگر روزی 
دشمن دست به اقدام احمقانه ای زد، با وجوه دیده نشده قدرت 

نظامی ایران غافلگیر شود.
در دنیایی که نظام اس��تکبار و صهیونیسم بین الملل چنگ و 
دندان خود را به ملت ایران نشان می دهد و هر روز طرح جدیدی 
برای درگیر کردن کشورهای منطقه در جنگ و ناامنی دارد، این 
ایران اسلامی است که به عنوان یک جزیره باثبات، به الگویی برای 
ملت های آزاده جهان تبدیل شده و این مهم جز با راهبری داهیانه 
رهبر معظم انقلاب اسلامی حضرت امام خامنه ای مدظله العالی و پا 
در رکاب بودن فرزندان ارتشی و سپاهی ایشان به دست نمی آمد.

بی تردید اقتدار امروز ارتش جمهوری اس��لامی ایران را علاوه 
ب��ر اراده آهنین همرزمان غیور و ولای��ی ارتش انقلابی، باید در 
پش��تیبانی و اس��تحکام خانواده های صبور و فداکار آنها دانست 
که در س��خت ترین شرایط و ماموریت های طاقت فرسا، همچون 
کوهی استوار پشت سر پدران، همسران و فرزندان خود ایستادند 
و آرامش و آس��ایش خود را فدای آرامش و امنیت ملت عزیز و 

سربلند ایران کردند.
روز ارت��ش را به همه همکاران و همرزمانم در خانواده بزرگ 
ارتش جمهوری اسلامی ایران و در همه یگان ها بویژه در نیروی 
زمین��ی قهرمان تبریک می گویم و بار دیگ��ر به ملت ایران این 
اطمین��ان خاط��ر را می دهم که فرزندان آنه��ا در ارتش و همه 
نیروهای مس��لح تا پای جان آم��اده فداکاری در راه اعتلای این 
ملت عزیز هستند و همین آمادگی و قدرت بازدارندگی، جرأت 
عملی کردن هرگونه توطئه دش��من علیه ای��ن آب و خاک را از 

آنها گرفته است.
 *رئیس مرکز مطالعات و تحقیقات راهبردی ارتش
جمهوری اسلامی ایران / فرمانده سابق نیروی زمینی ارتش

حضور تیم ملی فوتبال در تورنمنت 
چهارجانبه اردن

برنامه اردوی تدارکاتی تیم  ملی فوتبال ایران در مهرماه 
سال جاری مشخص ش��د. به گزارش سایت فدراسیون 
فوتبال، قرار اس��ت شاگردان امیر قلعه نویی در تورنمنت 
چهارجانبه اردن که با حضور تیم های ایران، قطر، اردن و 
عراق برگزار می شود، حضور یابند. این تورنمنت مهرماه 
س��ال جاری در امان اردن برگزار خواهد شد. فدراسیون 
فوتبال جزئیات بیشتری از این تورنمنت و نحوه برگزاری 
آن مشخص نکرده است. با این حال تقابل احتمالی تیم  
ملی ایران با هدایت امیر قلعه نویی با تیم قطر و کارلوس 

کی روش قطعا جذابیت زیادی خواهد داشت.

ماجرای پخش شدن نماز خواندن 
دبیر و یک بی اخلاقی از سوی عکاس

عضو هیات رئیسه فدراسیون کشتی با اشاره به فیلم 
منتشر شده از نماز خواندن علیرضا دبیر در جلسه وزیر 
ورزش، روایت دقیقی از اتفاق رخ داده ارائه کرد. عبدالمهدی 
نصیرزاده در گفت وگو با تسنیم، با اشاره به بازتاب انتشار 
فیلم نماز خواندن رئیس فدراس��یون کشتی در جلسه 
رؤسای فدراسیون های ورزشی با وزیر ورزش اظهار داشت: 
چیزی را که خودم دیدم می گویم چرا که متاسفانه دارد 
بی اخلاقی می ش��ود، خودم را مدیون می دانستم اگر در 
این مورد صحبت نمی کردم. در جلسه با وزیر بودیم که 
علیرضا دبیر آمد، دیر هم آمد و انتهای مجلس نشست. 
کارشناس روابط عمومی فدراسیون بدنسازی که عکاس 
یک خبرگزاری هم هس��ت، این فیلم را از دبیر گرفت و 
بعد از افطار آن را به من نشان داد، به  شوخی هم می گفت 
»یاد بگیر!«، برایم جالب بود و پرسیدم چه  زمانی نماز را 
خوانده است که خود دبیر رسید، گفتم »ببین شکارچی 
چه شکار کرده است؟« و دبیر هم گفت »تو چطور متوجه 
شدی؟ سجاد انوشیروانی )رئیس فدراسیون وزنه برداری( 
که کنار من بود، متوجه نشد«. عضو هیات رئیسه فدراسیون 
کشتی ادامه داد: قسم می خورم دبیر به بیات گفت »این 
فیلم را پخش نکن و بگذار وقتی مُردم پخش کن«، حتی 
به فیلمی که از اسماعیل احمدی در حال نماز خواندن 
در خانه کشتی گرفته بود، اشاره کرد و گفت »بگذار مثل 
اسماعیل احمدی وقتی از دنیا رفتم آن موقع فیلم را پخش 
کن«، عکاس هم گفت »اینکه فیلم خوبی است و ترویج 
نماز به ش��مار می رود« و گفت »من آن را کار می کنم«، 
دبیر گفت »راضی نیستم این فیلم را پخش کنی« ولی 
فیلم پخش و حرف های نادرستی در موردش گفته شد.

 دزدی بدموقع از ملی پوش
تنیس  روی  میز ایران در بلژیک!

ملی پوش تنیس روی میز ایران که مسابقات قهرمانی 
جه��ان را در پیش دارد، در حالی که باید برای ویزا اقدام 
کند با یک اتفاق غیرمنتظره روبه رو شد. به گزارش ایسنا، 
مسابقات تنیس روی میز قهرمانی جهان 202۳ از ۳1 روز 
دیگر در آفریقای جنوبی آغاز می شود. فدراسیون ایران قرار 
اس��ت هفته آینده به سفارت برود تا ویزا بگیرد از این رو 
بازیکنان ایران از اروپا به ایران می آیند تا به سفارت بروند. 
در این میان یکی از بازیکنان به مشکل برخورد کرده است. 
مدارک امین احمدیان را در ایستگاه قطار در بلژیک دزدیدند 
و این ورزشکار فعلا باید در انتظار دریافت پاسپورت مجدد 
باشد. احمدیان این اتفاق را به پلیس گزارش و به سفارت 
ایران هم مراجعه کرده است تا پاسپورت مجدد برای او صادر 
شود. تیم ملی تنیس روی میز ایران 4 سهمیه انفرادی و 
2 سهمیه دونفره دارد. نیما و نوشاد عالمیان، امیرحسین 
هدایی و امین احمدیان نفراتی هستند که در قهرمانی جهان 
سهمیه دارند. این 4 بازیکن در لیگ اروپا بازی می کنند. 
مسابقات قهرمانی جهان امتیاز بالایی دارد و در رنکینگ 

جهانی بازیکنان بسیار تاثیرگذار است.

مجوز حضور ۱۵ هزار تماشاگر
در داربی صادر شد

نایب رئیس فدراسیون فوتبال می گوید مجوز حضور 
15 هزار تماشاگر برای داربی پیش رو صادر شده است. 
به گزارش ایسنا، منصور قنبرزاده درباره آخرین وضعیت 
حضور تماش��اگران در داربی 100 اظهار کرد: با توجه به 
شرایط بازسازی ورزشگاه آزادی، بر اساس تصمیم اتخاذ 
شده مجوز حضور 15 هزار تماشاگر صادر شده است. تیم 
فوتبال  پرسپولیس در هفته بیست وهفتم لیگ برتر فوتبال 
ایران، یکشنبه ۳ اردیبهشت از ساعت 1۷:۳0 در ورزشگاه 

آزادی میزبان استقلال است.

صلاح بهترین گلزن چپ پای تاریخ 
لیگ جزیره

س��تاره  مصری لیورپ��ول با 2 گلی ک��ه در دیدار برابر 
لیدز به ثمر رساند، به بهترین گلزن چپ پای تاریخ لیگ 
برتر انگلیس تبدیل ش��د. به گزارش اسپورت، لیورپول در 
آخرین بازی هفته سی و یکم رقابت های لیگ برتر انگلیس 
به مصاف لیدز رفت و توانست با نتیجه پرگل ۶ بر یک به 
پیروزی دست یابد. محمد صلاح در این بازی هم درخشید 
و توانست 2 گل برای قرمزپوشان آنفیلد به ثمر رساند. صلاح 
با 2 گلی که با پای چپ خود در این بازی به ثمر رس��اند، 
تعداد گل های پای چپ خود را با پیراهن لیورپول در لیگ 
جزیره به عدد 10۷ رساند. در تاریخ لیگ برتر انگلیس هیچ 
بازیکنی موفق به زدن این تعداد گل با پای چپ نشده است 
تا ستاره مصری لیورپول دست به تاریخ سازی در این لیگ 
زند. صلاح بهترین گلزن تاریخ لیورپول است و از بهترین 

بازیکنان تاریخ این باشگاه هم به شمار می آید.

اخبار

ورزشی

مس��اله مالکیت مشترک استقلال و پرس��پولیس یکی از 
موضوعاتی است که این روزها بسیار شنیده می شود و بسیاری آن 
را بعد از حذف استقلال به خاطر بدهی های پرتعداد و سنگین از 
لیگ قهرمانان، عاملی برای کنار رفتن پرسپولیس از این تورنمنت 
می دانند. در این باره س��ندی از شرایط دریافت مجوز حرفه ای 
منتشر شده که در یکی از بندهای آن به مالکیت مشترک اشاره 
شده و برخی بر این باورند پرسپولیس هم به واسطه همین بند 
نمی تواند در آسیا حضور داشته باشد. مجتبی فریدونی، مدیرعامل 
پیش��ین باش��گاه ذوب آهن یکی از افرادی است که به واسطه 
فعالیت های خود برای دریافت مجوز حرفه ای، از اطلاعات کافی 
در این زمینه برخوردار است. وی به واسطه تحقیقات و اقدامات 
خود در دوران کاری در ذوب آهن، نظرات مهمی درباره ماجرای 
مالکیت مشترک 2 باشگاه استقلال و پرسپولیس دارد. فریدونی 
در گفت وگو با یکی از سایت های ورزشی درباره مساله مالکیت 
مشترک استقلال و پرسپولیس گفته است: »در متن انگلیسی 
سند منتشر شده به شفاف سازی یا اظهار اشاره شده است. به 
این صورت که حداقل ۳ ماه قبل از ددلاین کمیته صدور مجوز 
حرفه ای AFC برای ارائه مدارک، باید صاحب بنگاه )باش��گاه( 
مدرک��ی را که به امضای حداقل یکی از صاحبان امضای مجاز 
باشگاه رسیده باشد، ارائه دهد که بند مالکیت مشترک )5 و ۶( 
درباره باش��گاه ما صدق نمی کند. تنها به مالکیت مشترک هم 
اشاره نشده و واژه کنترل هم در آن بند آمده است. به این معنا 
که مالک مدرکی را به AFC بدهد و بگوید شخصی حقیقی یا 
حقوقی مالکیت باشگاه را در اختیار گرفته و مالکیت استقلال 
و پرسپولیس متفاوت اس��ت«. وی افزوده است: »موضوع اول 
اینجاست که آیا چنین اظهارنامه ای ۳ ماه قبل از پایان زمان برای 

بارگذاری مدارک داده شده یا نه و موضوع دوم این است که اگر 
ادعا می شود جابه جا شده و مساله مالکیت 2 باشگاه حل شده، 
باید اس��نادی ارائه شود که تاریخ آن اسناد مبنی بر جابه جایی 
قبل از اظهارنامه باشد. یعنی اسناد اثبات کند قبل از تاریخ ارسال 
اظهارنامه )۳ ماه قبل از پایان زمان بارگذاری مدارک( سهام باشگاه 
جابه جا شده یا حداقل سهام یکی از 2 باشگاه به مالک دیگری 
انتقال داده شده اس��ت«. فریدونی ادامه داده است: »بر اساس 
اطلاعیه ای که شرکت سپرده گذاری مرکزی، 14 اسفند منتشر 
کرد و اکنون هم روی سایت این شرکت هست، با اعلام میزان 
س��هام 2 باشگاه، در شرکت سپرده گذاری مرکزی سپرده شده 
است. بنابراین اگر قرار بوده معامله ای شود و قابل اثبات باشد، 
باید از طریق بورس این اتفاق رخ می داده که بررس��ی ها نشان 

می دهد تغییری رخ نداده است. بر اساس سهامی که استقلال 
و پرس��پولیس دارند و ثبت شده، کماکان سهام دست نخورده 
باقی مانده و به شخص ثالثی منتقل نشده است«. فریدونی در 
ادامه به موضوع تحقیقات AFC بابت مالکیت اش��اره کرده و 
گفته است: »با وجود شرایطی که در بالا به آن اشاره کردم، اگر 
AFC یا کمیته صدور مجوز حرفه ای، اسناد و مدارکی بخواهد 
که آیا سهم باشگاه های پرسپولیس و استقلال جابه جا شده یا 
نه، آنها پاسخ می دهند که خیر، جابه جا نشده و همچنان وزارت 
ورزش صاحب سهم است، بویژه اینکه اسفند 1401 بلوک 51 
درصدی 2 باشگاه آگهی شد اما خریداری نداشت. از سوی دیگر 
س��هام 2 باشگاه از اسفند 1400 در بورس پذیرفته شده اما از 
آن زمان هیچ تغییر مالکیتی رخ نداده است و بر اساس اسناد و 

مدارک، مالکیت مشترک 2 باشگاه همچنان برقرار است«. وی 
در پاسخ به این پرسش که با این تفاسیر حذف پرسپولیس هم 
قطعی ش��ده، بیان کرده است: »بستگی به آن دارد که کمیته 
صدور مجوز حرفه ای چطور رفتار  کند. ممکن است وزارت ورزش 
مستنداتی را ارائه بدهد و تفاهمنامه ای را به تاریخ ۳ ماه قبل از 
پایان زمان بارگذاری مدارک بزند و بگوید مالکیت 2 باشگاه به 
فلان ش��خص حقوقی یا حقیقی واگذار شده و AFC نیز این 
مساله را بپذیرد. ممکن است AFC دیگر پیگیر نشود و همین 
را سند قرار بدهد اما اگر از سامانه سمات استعلام گرفته شود،  
به آنها پاسخ می دهند که از اسفند 1400 که سهام در شرکت 
سپرده گذاری مرکزی سپرده شده و همان زمان افزایش سرمایه 

اتفاق افتاده، تغییری در بحث مالکیت به وجود نیامده است«.

زمان اعلام نام داور داربی پایتخت مشخص شد
زمان اعلام تیم داوری قضاوت کننده در داربی 100 تهران مشخص شد. با اعلام غلام سلیمانی عضو دپارتمان داوری فدراسیون 
فوتبال، نام داور داربی 100 روز شنبه دوم اردیبهشت ماه اعلام خواهد شد. سلیمانی در واکنش به گمانه زنی ها درباره نام داور 
داربی گفت: فعلا و تا این لحظه هیچ چیزی مشخص نشده است و روز شنبه اسامی داوران داربی 100 اعلام خواهد شد.

ارتشحزباللّه یادداشت

  ابتدا از برد ۶ گله استقلال مقابل هوادار پس از تغییر مدیریتی 
در این باشگاه صحبت کنیم؛ بازی جذابی بود.

نتیجه عالی بود. برد پرگل در نیمه ای رقم خورد که به نیمه 
مربیان مشهور است. به این کادر فنی و بازیکنان باید افتخار کرد.
  پس از این دیدار حواش�ی زیادی به وجود آمد تا جایی که 
به تیم ش�ما انگ تبانی زدند. آی�ا بابت این صحبت ها اقدامی 

می شود؟
هواداران خیال شان راحت باشد، هر کس انگ بزند و اتهامی 
دروغین متوجه استقلال کند یا با تهمت اقدام به نشر اکاذیب 
کند، تا زمانی که بنده در خدمت باشگاه هستم، باید در دادسرا 

و دادگاه پاسخگوی افعال مجرمانه خود باشد.
  در زمان مدیریت علی فتح الله زاده، ش�ما ممنوع المصاحبه 

بودید، دلیلش چه بود؟
آقای فتح الله زاده از ابتدای حضورشان توجه ویژه ای به بنده 
داشت که این امر مورد قبول برخی اطرافیان و مشاوران ایشان 
نبود. ایشان بشدت به خاطر لطفی که به بنده داشت و احترامی 
که می گذاشت از ناحیه اطرافیان تحت فشار بود که در نهایت 
در 2 مرحله با 2 ویس ممنوع المصاحبه شدم. البته خطاب به 

چندین مدیر باشگاه بود.
  گفته شده پس از مدت ها بازیکنان و کادر فنی پیش از داربی 

شارژ مالی می شوند ؛ صحت دارد؟
بنده در پرداخت ها نقشی ندارم اما قطعا پرداختی به بازیکنان 
و تیم مهم ترین هدف بعد از پرونده های بازیکنان و باشگاه های 

خارجی است.

  آی�ا قرار اس�ت قرارداد ریکاردو س�اپینتو، س�رمربی تیم 
تمدید شود؟

تمدید قرارداد ساپینتو هر استقلالی ای را خوشحال می کند 
اما بر اس��اس قانون باید مدیرعامل قانونی باش��گاه این مهم را 
به سرانجام برساند. فعلا باید منتظر برگزاری مجمع و انتخاب 

هیات مدیره باشیم.
  پس از کنار رفتن فتح الله زاده، ش�ما و س�یدحجت کریمی، 
سرپرس�ت باشگاه جلسه ای با دکتر س�جادی، وزیر ورزش و 

جوانان داشتید ، از این جلسه بگویید.
مش��کلات فعلی باشگاه خدمت دکتر سجادی عرض شد و 
ایش��ان هم چند راهکار همزمان را برای رفع مشکل پیشنهاد 
و بلافاصل��ه اقدام کردند. از اینک��ه برخلاف برخی افراد دیگر، 
ایش��ان همچنان بر کمک به اس��تقلال برای حضور در آس��یا 

تاکید دارند، متشکرم.
  پس از این جلسه قرار شده بانک شهر وامی به باشگاه بدهد. 

چرا در زمان فتح الله زاده این اتفاق نیفتاد؟
و  اول  هم��راه  ورزش،  وزارت  ب��ا  جلس��ات  از  اطلاع��ی 
خصوصی سازی و... در زمان فتح الله زاده ندارم  چون در جلسات 
حضور نداش��تم. فقط می دانم کسانی که طبق چارت باشگاه 
قول هایی در زمان گرفتن پست ها داده بودند به آقای فتح الله زاده 
کوچک ترین کمکی جهت جذب منابع مالی نکردند ، بنابراین 
عملا ایشان تنها ماند و مشکلات هم به تنهایی قابل حل نبود.

  باشگاه استقلال در زمان فتح الله زاده درآمد خاصی نداشت  
و ب�ه همین دلیل برای پرداخت حق و حقوق بازیکنان و کادر 

فنی هم به مشکل خورد. آیا با تغییر مدیرعامل، راهکاری برای 
درآمدزایی باشگاه پیدا شده است؟

در حال حاضر برنامه باشگاه بدوا پرداخت بدهی ها و حرکت 
به س��مت وصول مطالبات است. به طور مشخص برنامه ریزی 
آتی باش��گاه توسط هیات مدیره و مدیرعامل جدید خواهد بود 

که بعد از 5 اردیبهشت ماه انتخاب خواهند شد.
  احتمالش می رود استقلال به دلیل پرداخت نشدن مطالبات 
استراماچونی، پادوانی و... در آستانه حذف از آسیا قرار بگیرد.  
از طرفی س�ال گذش�ته ب�ه دلیل مالکیت مش�ترک و دولتی 
بودن تیم، اس�تقلال از آس�یا حذف ش�د با این وجود امسال 
هم همچنان این مش�کل پابرجاست اما گفته می شود مشکل 
مالکیت مش�ترک این 2 تیم حل ش�ده و باشگاه پرسپولیس 
می تواند مدارک مربوط به آن را بارگذاری کند؛ نظر ش�ما در 

این رابطه چیست؟
هنوز اس��ناد مربوط به حل مش��کل مالکیت مش��ترک را 
مشاهده نکرده ام. بعد از رویت آن بهتر می توان نظر داد که آیا 
این اسناد مورد قبول AFC است یا نه، چراکه در صورت تغییر 
مالکیت قطعاً بررسی می کنند چه زمانی انجام شده است؟ آیا 
تشریفات قانونی صحیح انجام شده است؟ آیا قوانین فرابورس 
رعای��ت و مراتب تغییرات در زمان��ی مقرر در کدال بارگذاری 

شده است یا خیر؟
  این  روزها همه درباره حضور پرس�پولیس در آسیا صحبت 
می کنند اما به نظر می رسد تلاش ها برای دیگر تیم بزرگ ایران 

یعنی استقلال کافی نبوده است.
قطعا اگر امکانش باشد در فراکسیون ورزش مجلس حاضر 

خواهم شد و اطلاعات واقعی و حقیقی را جهت دفاع از حقوق 
اس��تقلال در اختیار آنها خواهم گذاش��ت. با این حال از وزیر 
محت��رم ورزش، جناب دکتر س��جادی تش��کر می کنم که در 
برهه ای که مسؤولان فدراسیون مکرر از حذف قطعی استقلال 
سخن می گویند، ایشان مکرر از کمک به استقلال با تمام توان 
و ظرفیت های کش��ور می گوی��د.  ای کاش برخی از آقای وزیر 
یاد بگیرند که وظیفه ش��ان حمایت از اس��تقلال جهت حضور 
در آسیاست نه اینکه 2 ماه و نیم زودتر مکرر به AFC پالس 
منفی بفرستند که استقلال حذف شده است. همچنین از دکتر 
قربان زاده که همواره گفته است آماده هرگونه همکاری جهت 
رفع مش��کل اس��تقلال در چارچوب قانون و وظایف سازمان 
خصوصی سازی است هم نهایت تشکر را دارم. ایمان دارم اگر 
نصف ان��رژی ای که جهت اصرار به حذف اس��تقلال مصروف 
ش��د، جهت کمک به استقلال استفاده می شد، شانس خوبی 
جهت حضور در آسیا داشتیم یا همچنان داریم. در هر صورت 
باید منتظر تاریخ ۳1 خرداد بنش��ینیم تا ببینیم AFC حکم 

نهایی اش در مورد نمایندگان ایران در آسیا چیست.
  صحبت پایانی؟

آخری��ن صحبت اینکه برخی طرفداران و رس��انه ها گمان 
می کنن��د بنده رئیس کمیته حرفه ای س��ازی باش��گاه یا دبیر 
آن هستم که باید عرض کنم بنده نه رئیس و نه دبیر کمیته 
نیستم.  صرفا به عنوان یک همکار هر روز موضوع بارگذاری را 
پیگیری و ضمن خواهش جهت افزایش سرعت، از بچه ها بابت 

کار مهمی که دارند انجام می دهند، تشکر می کنم.

فرشید سمیعی، سخنگوی باشگا ه استقلال در گفت و گو با »وطن امروز« از حل نشدن مشکلات مالی استقلال در زمان فتح الله زاده گفت

وعدههاییکهعملینشد

چهارشنبه 30 فروردین ۱402
وطن امروز     شماره 374۱

زهره فلاح زاده: تیم استقلال با آنکه درون زمین بدون 
مش�کل و با صلابت بازی می کند و در حال حاضر هم 
در صدر جدول لیگ برتر قرار دارد اما بیرون زمین با 
حواشی زیادی دست و پنجه نرم می کند ؛ از حذف از 
آسیا گرفته تا تغییر مدیریتی و جدیدتر از همه انگ 
تبانی برای پیروزی ۶ گله مقابل تیم هوادار . خبرنگار 
»وطن امروز« برای پیگیری چگونگی پرداخت  طلب 
استراماچونی که عدم پرداخت آن منجر به حذف این 
تیم از آسیا ش�د و حواشی پس از برد پرگل این تیم 
برابر هوادار، با فرشید سمیعی، معاون حقوقی باشگاه 

استقلال گفت وگو کرد .

مس�ؤول کمیته اخذ مجوز باش�گاه پرسپولیس گفت: 
اظهارنام�ه ای را که درباره آن صحبت می ش�ود، در وقت 
قانون�ی تکمیل و بارگذاری کرده ایم. امیرعلی حس�ینی 
در گفت وگو با ایس�نا، درباره مطالبی که دیروز از س�وی 
بعضی رس�انه ها درباره عدم ارسال اظهارنامه این تیم در 
موعد مقرر برای دریافت مجوز حرفه ای مطرح شد، اظهار 
کرد: این مطلب درس�ت نیست. در وهله اول باید بگویم 
اظهارنامه مذکور جدا و متفاوت از مدرک مربوط به مالکیت 
و تصدی گری باش�گاه اس�ت که با دریاف�ت آن از وزارت 

ورزش، قرار است بارگذاری شود. وی ادامه داد: اظهارنامه 
مذکور که به نوعی تعهدی از سوی باشگاه هاست، در زمان 
قانونی در قالب یک فرم از سوی فدراسیون برای ما ارسال 
ش�د. ما در باش�گاه پرس�پولیس هم آن فرم را در زمان 
قانونی تکمیل و بارگذاری کردیم. امروز هم که این مسائل 
مطرح شد، برای اطمینان، از کمیته صدور مجوز استعلام 
گرفتیم تا اگر نقص و مشکلی وجود دارد برطرف کنیم که 
 گفتند مشکلی وجود ندارد و نیاز به اقدامی در این مورد

نیست.

توضیحپرسپولیسدربارهارسالاظهارنامهبرایدریافتمجوزحرفهای

به این دلیل پرسپولیسی ها باید نگران حذف  از آسیا باشند

معمایتفکیکمالکیتمشترک


